
“Dani vrganja i crnog tartufa u Paki“ privukli mnoštvo posjetitelja koji su

uživali u branju gljiva i drugim popratnim sadržajima
22.9.2024.

Da se vrganji i Paka vole oduvijek još jednom je dokazala manifestacija „Dani

vrganja i crnog tartufa u Paki“. Danas je održano i natjecanje u berbi vrganja pod

nazivom “A, možda su u šumi“ jer je taj moment potrage i pronalaska vrganja

poseban događaj za svakog berača.

Nakon dva sata berači se vraćaju na mjesto polaska i nose svoje košare na ogled, a

stalni gost Pake, prof. Branko Bartolić, predsjednik Hrvatskog mikološkog saveza bio

je zadužen za stručnu determinaciju ubranih gljiva. Među beračima i ove je godine

bio župan Varaždinske županije Anđelko Stričak.

- Ne samo da podupirem, nego i sudjelujem u ovoj manifestaciji koja je ove godine

privukla posjetitelja više nego ikad. To nam govori da ljudi vole ovakve manifestacije,

da vole boraviti u prirodi i da sve više kupuju domaće proizvode. Varaždinska



županija potiče rad udruga, rad OPG-ova i s time ćemo nastaviti i dalje – naglasio je

Stričak.

Gradonačelnik Grada Novi Marof Siniša Jenkač bio je pozitivno iznenađem brojem

posjetitelja.

- Od jutra je jako puno berača vrganja i drugih gljiva, šetača, vozača bicikala i onih

koji su došli ovdje uživati u raznim sadržajima i zahvaljujem svima koji su se

odazvali. Vrijeme nas služi i to je jedan od razloga zašto je toliko posjetitelja, a tu je i

bogat program i svatko može pronaći nešto za sebe – istaknuo je Jenkač i dodao

kako će svakako probati gulaš od vrganja i obići štandove naših vrijednih OPG-ova

te sigurno naći nešto zanimljivo.

Voditeljica Ureda turističke zajednice Novi Marof Renata Horvatić kazala je kako su

jako zadovoljni odazivom.

- Pripremljen je bogat program koji smo obogatili nekim inovacijama. Dobar odaziv je

bio i u šetnji do bunkera i nazad i to nam je novi turistički izazov na našem području

pa uz sve ove kulturne, povijesne i prirodne znamenitosti koje imamo u Paki, to je

jedna jako dobra priča. Cijeli dan traju i obilasci na dabrovim branama, utvrdama, a

sajam OPG-ova je veći nego ikad i tražilo se mjesto više – napomenula je Horvatić.


























